
Za zdaj ni videti, da je bilo pri dokapitalizaciji bank kaj narobe

Vlada želi slišati še
Jazbečevo resnico
Na prvi pogled ni videti, da bi prihajalo do
nepravilnosti, o domnevnem potvarjanju
dokumentov in prirejanju podatkov na Banki
Slovenije pravijo na vladi. Včeraj sta kolege
ministre z dogajanjem seznanila finančni
minister in državna sekretarka, da bi si
ustvarili popolno sliko, pa jim bo moral
poročati še guverner Banke Slovenije Boštjan
Jazbec.

LJUBLJANA � "M pa na
prvi pogled nikakršnih
ocen, da bi prihajalo do ne-
pravilnosti, saj je to nena-
zadnje nadzirala tudi
Evropska komisija in je šlo
skozi vrsto preverjanj," je po
seji vlade povedal minister
za javno upravo Boris Ko-
privnikar. Ministri so se

brez predsednika vlade Mi-
ra Cerarja, ki je na vrhu EU
v Bruslju, seznanili s po-
jasnil finančnega ministra
Dušana Mramorja in
državne sekretarke Mateje
Vraničar. Sklenili so, da jim
bo postopke in razloge za
posamezne odločitve pri
ukrepih za sanacijo

bančnega sistema na eni od
prihodnjih sej predstavil še
guverner Banke Slovenije
(BS) Boštjan Jazbec.

Premier Cerar se je na
dogajanje odzval iz Bruslja.
Vlada nima neposredne
pristojnosti nadzora, bodo
pa organi pregona preučili
ovadbo malih delničarjev,
je dejal. "Počakajmo, da
razčistimo zadevo do te me-
re, da bodo dejstva jasna,
nato pa bo, če se bo iz-
kazalo, da je bilo kar koli
narobe, treba zelo jasno
ukrepati,' 'je napovedal. Po-
litične stranke so se že zav-
zele za preiskavo okoliščin
dokapitalizacije bank. Šele
po preiskavi bo možno
ugotavljati odgovornost,
pravita tudi predsednika
Desus in SD Kari Erjavec in
Dejan Zidan.

Erjavec je podprl
možnost začasne zausta-
vitve prodaje NKBM. Cerar
pa je pojasnil, da prodaja
NKBM teče normalno na-
prej. Zaradi najnovejše afe-
re pa, so poslanci povečali
stopnjo previdnosti pri
prodaji Abanke in Banke
Celje. Vlada že nekaj časa
čaka na soglasje državnega
zbora za prodajo teh dveh
bank oziroma združene
banke, a odbor DZ za fi-
nance in monetarno po-
litiko je včeraj sklenil, da bo
odločanje o soglasju za
prodajo odložil na eno od
prihodnjih sej.

JANA KREBELJ, STA

Očitki Banki Slovenije
Na Banko Slovenije letijo očitki, da je bila vpletena v
zlonamerno vrednotenje kapitalske ustreznosti do-
mačih bank. Reviziji naj bi v domačih bankah lažno
prikazali negativno stanje, daje Banka Slovenije (BS)
lahko izbrisala imetnike podrejenih obveznic. Izbris
je bil zakonsko mogoč le pod pogojem, da je bil
kapital bank negativen. Po podatkih Društva malih
delničarjev je BS na takšen način razlastila za skoraj
600 milijonov evrov obveznic in več kot 100.000
delničarjev. BS naj bi bila 18. decembra 2013 vple-
tena tudi v potvarjanje datumov na dokumentih. V
strahu, da bo ustavno sodišče na ta dan zadržalo
izvajanje zakona o bančništvu, ki je bil podlaga za
izbris, naj bi BS svojo odločitev za izbris imetnikov
podrejenih obveznic lažno datirala na 17. december,

s tem pa omogočila državi, da je že 18. decembra
dopoldne (torej pred morebiti neugodno odločitvijo
ustavnega sodišča) dobila zeleno luč za dokapi-
talizacijo bank v višini 3,2 milijarde evrov.
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